
O B E C   S U Č A N Y

ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 12.12.2019
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch



Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 12.12.2019 v RKD  v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 4.12.2019. Uskutočnilo

sa v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n o s ť   n a       z     a     s     a     d n u     t í :  

Funkcionári OcÚ:

1.  Martin Rybár -   starosta obce
2. Mgr. Eva Belicová -   prednostka obecného úradu
3.   Mgr. Lenka Žuchová -   hlavná kontrolórka 

P o s l a n c i :    

1. MUDr. Richard Koyš
2. Mgr. Veronika Ďaďová
3. Mgr. Róbert Kováč
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. JUDr. Miroslav Miert
6. Ľubomír Kyselica
7. Ing. Marián Dianovský
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.
9. doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Mgr. Gabriela Pecková
11. Martin Giert 

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková -   zapisovateľka

H o s t i a :  

- viď prezenčná listina
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Program: 
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice
3. Schválenie programu
4. Správa o plnení uznesení OcZ
5. Informácia o projekte GDPR
6. Zámer výstavby IBV spol. TWR Business, s.r.o. - Plutva
7. Správy z vykonaných kontrole
8. Plán činnosti obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2020
9. Návrh dodatku č. 5 k VZN č. 6/2014 o miestnych daniach
10. Návrh dodatku č. 10 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a 
školských zariadení zriadených na území obce Sučany
11. Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 6/2008 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 
povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je obec Sučany
12. Návrh dodatku č. 5 k VZN č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné
stavebné odpady
13. Návrh Štatútu obce Sučany
14. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch 
na nehnuteľný majetok obce
15. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (BD 40 b.j. Hradiská, 
optická sieť, kompostéry, futbalové šatne, zámer výstavby spol. RRA, a.s., zámer výstavby 
spol. Mate, s.r.o., ai.)
16. ÚPN-O Sučany (informácia o prerokovaní pripomienok ku konceptu ÚPN-O Sučany a 
žiadosť o poskytnutie dotácie na spracovanie ÚPN-O Sučany)
17. Návrh kultúrnych akcií na rok 2020
18. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na r. 2020-2022 vrátane programového
19. Žiadosť o dotáciu Futbalového oddielu Tatran Sučany
20. Zmena rozpočtu obce na rok 2019
21. Správy z komisií OcZ
22. Rôzne
23. Interpelácie
24. Záver

Otvorenie

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý
privítal prítomných poslancov (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, Mgr.
Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav
Miert).  Skonštatoval,  že  obecné  zastupiteľstvo  je  uznášaniaschopné.  Uviedol,  že  program
zasadnutia  obdržali  prítomní  v  elektronickej  podobe,  pozvánka  bola  zverejnená  na  web-
stránke obce, úradnej tabuli a miestnom rozhlase.  
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Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice

p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú. 

Obecné  zastupiteľstvo  vzalo  na  vedomie  určenie  zapisovateľky  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva.

Do návrhovej komisie boli navrhnuté Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková.

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v     zložení  Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela  
Pecková:
Za: 5 ( Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,
JUDr. Miroslav Miert
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková)

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Iveta Trnovská, MPH.

Za overovateľov boli navrhnutí: Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč.

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v     zložení: Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Róbert Kováč:
Za: 6 (Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová,  
JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (Mgr. Róbert Kováč, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.)

Schválenie programu

p.  starosta  skonštatoval,  že  program  prítomní  obdržali  mailom.  Opýtal  sa,  či  má  niekto
pripomienky k programu. 

MUDr. Trnovská sa opýtala, prečo zámer výstavby IBV spoločnosti TWR, s.r.o. je predmetom
samostatného bodu a nie je prerokovaný v rámci ÚPN obce Sučany.

p. starosta odpovedal, že takýto postup vyžaduje spracovateľka územného plánu obce, Ing.
arch. Katarína Konfálová, zástupcovia spoločnosti TWR sa dostavili na zasadnutie obecného
zastupiteľstva.
Ďalej navrhol doplniť ako bod 14) Správu o stave súdneho sporu so spoločnosťou Sagacita.

Mgr. Ďaďová sa opýtala, či v bodoch 1-15 bude podaná informácia, ktorá môže ovplyvniť
samotné rozhodnutie.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje   zmenu programu -   
presun bodu 6 programu do bodu 16 programu:
Za: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 3 (Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Miroslav Miert)
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Zdržal  sa:  3  (Mgr.  Gabriela  Pecková,  Mgr.  Veronika Ďaďová,  Doc.  Ing.  Vladimír  Bulej,
PhD.)
Uznesenie nebolo schválené.

Hlasovanie za doplnenie   bodu 14 programu: správa stave súdneho konania s p. Miroslavom   
Stanovským o zaplatenie o zaplatenie 156.365,63 Eur s prísl.:
Za: 8 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. 
Miroslav Miert)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie programu obecného zastupiteľstva:
Za: 8 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. 
Miroslav Miert)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva

p. prednostka informovala o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. Na základe správy z
kontroly  bola  vypracovaná  Smernica  o  inventarizácii,  Štatút  obce  Sučany,  rozšírenie
evidencie sťažností  a petícií.  Uznesenia boli  priebežne plnené,  ostáva naďalej aktualizácia
interných smerníc.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva:
Za: 8 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. 
Miroslav Miert)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Informácia o projekte GDPR

p. prednostka informovala, že zodpovednou osobou pre GDPR Obce Sučany je p. Ravas.

p. Ravas informoval o projekte GDPR. Prebieha vypracovanie dokumentácie, monitorovanie,
poradenstvo, aby sa všetky údaje spracovávali v súlade s právnymi predpismi. 

p. prednostka požiadala o bližšie informácie k spracovávaniu audio a vizuálnych záznamov zo
zasadnutí  obecného  zastupiteľstva  v  súvislosti  so  žiadosťami  o  ich  sprístupnenie  tretím
osobám.

p. Ravas informoval, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sú verejné, poslanci sú povinní
toto nahrávanie strpieť. Mimo obecného zastupiteľstva je jediný verejný funkcionár starosta
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obce, u ktorého je prienik aj s ochranou osobnosti z pohľadu občianskeho práva.
Riešil sa aj kamerový systém, pribudnú nálepky, informácie tam, kde sú kamery. 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. sa opýtal,  či môže byť na vchodových dverách materskej
školy zverejnený zoznam prváčikov.

p. Ravas odpovedal, že zoznamy môžu byť zverejnené v priestoroch dostupných žiakom.

Mgr. Ďaďová sa opýtala, či je možné zverejnenie fotografií na webstránke, v Sučianskych
zvestiach, keď na plagáte je vyznačený súhlas s fotografovaním.

p.  Ravas  odpovedal,  že  na  verejnom podujatí,  verejnej  akcii  nie  je  potrebný  súhlas.  Na
podujatiach obce (posedenie jubilantov) je potrebný všeobecný písomný súhlas.

p. starosta poďakoval p. Ravasovi za podané informácie.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu
o     GDPR:  
Za: 8 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. 
Miroslav Miert)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Zámer výstavby IBV spoločnosti TWR Business, s.r.o. – Plutva

p.  starosta  informoval,  že  záver  vyplýva  z územného  plánu  od  spracovateľa  p.  Pavlíka.
Pripomienky subjektov, ktorým nebolo vyhovené, bolo potrebné prizvať, či ich bude obecné
zastupiteľstvo akceptovať alebo nie.  Pani Konfálová, spracovateľka územného plánu, trvala
na tom, že toto musí byť samostatným bodom programu. Privítal zástupcu spoločnosti TWR,
p. Podoláka.
Pozemky  v  areáli  Plutvy  boli  v  územnom  pláne  plánované  na  športový  areál,  no  je  tu
požiadavka na zmenu účelu na výstavbu IBV.
Stavebná komisia sa uvedeným zámerom zaoberala, zhodnotila viacero dopadov - konkrétne
riešenia,  komunikáciu,  podzemnú vodu,  hľadala  alternatívne  riešenie.  Zamýšľala  sa,  či  je
možné  vyčleniť  areál  na  rekreačné  aktivity.  Členovia  komisie  odporúčajú  schváliť  zámer
spoločnosti TWR realizovať výstavbu IBV.
Uvedeným bodom sa zaoberala aj bytová komisia, za ktorú vystúpil jej predseda, Mgr. Kováč.
Bytová komisia neodporúča schváliť zámer spoločnosti TWR. 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Marián Dianovský a MUDr. Richard
Koyš.

Rozprava: p. Kyselica, Mgr. Kováč, JUDr. Miert

Mgr. Kováč uviedol, že prístupová cesta je po hrádzi rieky Váh, jedná sa o zátopovú zónu
(hrozia záplavy). V danej lokalite by bolo vhodné zriadiť park. Taktiež je potrebné brať do
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úvahy údržbu komunikácie. 

JUDr. Miert uviedol, že čo sa týka podzemnej vody, spoločnosť má vydaný súhlas od Povodia
Váhu,  nemal  by  byť  problém.  Čo  sa  týka  zámeru  zriadenia  parku,  nejedná  sa  o obecný
pozemok,  taktiež nie  je možné donútiť  spoločnosť vybudovať Aquapark.  Skonštatoval,  že
nebolo by to zlé, je to zmysluplný zámer.

p. Kyselica uviedol, že v zápisnici obecného zastupiteľstva z r. 2016 to nie je.

p. starosta povedal, že v zápisnici komisie výstavby z r. 2016 Ing. Bencová odporúča zámer
schváliť, no uznesenie obecného zastupiteľstva  vtedy nebolo prijaté. 

p.  Kyselica  dodal,  že  neverí,  že  tam niekto  zrealizuje  športový  areál.  Momentálne  je  to
schátralé. Zámer a výstavbu je možné povoliť ale so všetkými náležitosťami, povoleniami,
kanalizáciou, prístupovou cestou. 

p. prednostka dodala, že z pohľadu obce je potrebné zhrnúť plusy a mínusy výstavby IBV v
tejto  lokalite.  Plusom je  revitalizácia  priestranstva  v  katastrálnom území  obce  na  nejaký
zmysluplný  účel.  Druhá  vec  je  sfunkčnenie  ďalšieho  priestranstva  smerom  od  mosta  -
turistickej základne. Mínusom sú veci, ktoré by sa obce nemuseli dotýkať, no raz by to obec
mohlo dobehnúť. Ak by došlo k záplavám a vysokej spodnej vode v prípade IBV, obec má
povinnosť  pomáhať v  prípade  živelných pohrôm.  Ďalej  je  tu  riziko  vybudovania  potreby
infraštruktúry s vysokými nákladmi.
Ak ide o developerský zámer s následným predajom pozemkov. Úspešná IBV je podmienená
výstavbou prístupovej cesty.

Doc.  Ing.  Bulej,  PhD.  uviedol,  že  predpokladal,  že  najskôr  sa  vyjadria  zástupcovia
spoločnosti, následne sa vyjadrí komisia výstavby. Realizácia akéhokoľvek zámeru je lepšia
ako  súčasný  stav.  Ak  bol  zámer  obce  ponechať  pôvodný  rekreačný  účel,  nemal  sa  areál
odpredávať.  Obec  bude  v tesnej  interakcii  s developerom,  ostatné  technické  veci  sa  budú
priebežne riešiť.

JUDr. Miert uviedol, že plusy sú reálne, mínusy  sú len v hypotetickej rovine. 

Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že v prípade, že by došlo k záplavám, by zatopilo aj zvyšok
obce. 

p. starosta v zmysle rokovacieho poriadku požiadal o hlasovanie, aby sa zástupcovia spol.
TWR mohli s zámeru vyjadriť.

Hlasovanie za vystúpenie zástupcov spoločnosti TWR:
Za: 10 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. 
Miroslav Miert, Ing. Marián Dianovský a MUDr. Richard Koyš)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

p.  Podolák  uviedol,  že  ide  o developerský  projekt,  do  kúpy  išli  so  zámerom  realizácie
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výstavby IBV, o čom rokovali aj s p. Pavlíkom (spracovateľom ÚPN) a bývalým vedením
obce. Majú vyjadrenia štátnych inštitúcií, SHMÚ. Daná oblasť záplavovým územím nie je,
cesta  je  funkčná,  je  vydaný súhlas  na  rekonštrukciu,  zlepšenie  cesty.  Inžinierske  siete  sú
dotiahnuté na pozemku – prívod vody, elektrina, kanalizácia.
Uviedol,  že  v blízkosti  má  obec  vo  vlastníctve  kurty  pri  Plutve.  Pokiaľ  má  obec  zámer
realizácie športoviska, ako developer sú prístupní pomôcť. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo   schvaľuje   
pripomienku spoločnosti TWR Business s.r.o. k územnému plánu obce Sučany týkajúcu sa po-
zemkov KN C 1739/4, 1739/7, 1739/8, 1739/9, 1739/10, 1739/11, 1739/12, 1739/13, 1739/14, 
1739/15, 1739/16, 1739/17, 1739/18, 1739/19, 1739/20, 1739/21, 1739/22, 1739/23, 1739/24, 
1739/25, 1739/26, 1739/27, 1739/28, 1739/29, 1742/1, 1742/2, 1742/3, 1742/4, 1742/5, 1742/6, 
1742/7, 1742/8 (bývalý areál kúpaliska Plutva) na zahrnutie týchto pozemkov do plôch bývania 
IBV a nie ako plochy rekreácie a     športu:  
Za: 5 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica)
Proti: 2 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová)
Zdržal sa: 3 (Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Uznesenie nebolo schválené.

Správa z kontroly

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol 
Informatívnu správu o výsledkoch kontroly 
Správu č. 15 Kontrola bežných výdavkov: položka 04.4.3 Výstavba- spoločný stavebný úrad 
II. berie na vedomie 
Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol 
Informatívnu správu o výsledkoch kontroly 
Správu č. 15 Kontrola bežných výdavkov: položka 04.4.3 Výstavba- spoločný stavebný úrad
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. 
Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Plán činnosti obecného zastupiteľstva

p. starosta informoval, že v januári je plánované zasadnutie obecného zastupiteľstva ohľadom
súdneho sporu s f. Sagacita. Následne sú plánované zasadnutia na 11.2.2020,, 21.04.2020,
23.6.2020, 8.9.2020, 27.10.2020, 27.10.2020 a 15.12.2020.

Rozprava: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč

MUDr. Trnovská, MPH. požiadala, aby v prípade, že sa pripravuje zmena dátumu zasadnutia
obecného zastupiteľstva, boli poslanci informovaní o tejto zmene aspoň 10-14 dní vopred, aby
si mohli zariadiť pracovné záležitosti.
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo
Návrh plánu činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2020
II. schvaľuje Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2020
Za: 9 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián 
Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Proti: 0
Zdržal sa: 1 (Mgr. Veronika Ďaďová)

Návrh dodatku č. 5 k VZN č. 6/2014

p. starosta informoval, že sa dopĺňa daň za ubytovanie.

p. Kyselica sa opýtal, ako bude fungovať výkon všeobecne záväzného nariadenia a výkon
kontroly v praxi, či boli poskytnuté relevantné údaje. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. Prerokovalo   

návrh dodatku č. 5 k     VZN č. 6/2014 o     miestnych daniach  
II. Schvaľuje   

Dodatok č. 5 k     VZN č. 6/2014 o     miestnych daniach:  
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. 
Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Návrh Dodatku č. 10 k VZN č. 9/2009

p. starosta informoval, že návrh dodatku rieši určenie výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl
a školských zariadení zriadených na území obce Sučany. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh dodatku č. 10 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a škol-
ských zariadení zriadených na území obce Sučany 
II. schvaľuje 
Dodatok č. 10 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských za-
riadení zriadených na území obce Sučany 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. 
Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
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Návrh dodatku č. 3 k VZN 6/2008

Rozprava: Mgr.Gabriela Pecková

Mgr. Pecková uviedla, že išlo skôr o kozmetické úpravy VZN, hlavne čo sa týka času zápisu
dieťaťa do základnej školy, nakoľko predtým prebiehal zápis 4 dni a v nie veľmi vhodnom
čase.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
Návrh dodatku č. 3 k VZN č. 6/2008 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 
školskej dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je obec Sučany 
II. schvaľuje 
Dodatok č. 3 k VZN č. 6/2008 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je obec Sučany 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. 
Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Návrh dodatku č. 5 k VZN 2/2012

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh dodatku č. 5 k VZN č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné staveb-
né odpady 
II. schvaľuje 
Dodatok č. 5 k VZN č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné od-
pady 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. 
Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Štatút obce Sučany

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica.

MUDr. Trnovská vzniesla pripomienku na gramatickú úpravu dokumentu.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
návrh Štatútu obce Sučany s pripomienkou na zmenu § 11 ods. 2 z “11 poslancov” na “9-11 po-
slancov, presný počet je určený na základe aktuálneho uznesenia obecného zastupiteľstva” a na 
opravu gramatických chýb. 
II. schvaľuje 
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Štatút obce Sučany s pripomienkou na zmenu § 11 ods. 2 z “11 poslancov” na “9-11 poslancov, 
presný počet je určený na základe aktuálneho uznesenia obecného zastupiteľstva” a na opravu 
gramatických chýb. 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počas hlasovania chýbal Mgr. Róbert Kováč.

Prevody,  nájmy,  výpožičky  a  nadobúdanie  nehnuteľného  majetku  obce  a  zriadenie
tiarch na nehnuteľný majetok obce

p. starosta informoval, že obec sa stala vlastníkom budovy bývalej Slovenskej sporiteľne. Na
obecný úrad boli doručené tri žiadosti o prenájom priestorov.

p. prednostka doplnila,  že samotný postup prenájmu budovy prebehne v zmysle zákona o
majetku  obcí  verejnou  obchodnou  súťažou.  Podmienky  nájmu  nebytových  priestorov
vychádzajú z ceny nájmu Slovenskej sporiteľne – 37 €/m2/rok. Jedná sa o dva priestory – 35
m2 + príslušenstvo; 28 m2 + príslušenstvo. Ponuka na prenájom nebytových priestorov bude
zverejnená  po  zasadnutí  obecného  zastupiteľstva  s  lehotou  predkladania  ponúk  do
30.01.2020. Kritériami bude najvyššia suma nájmu a najvhodnejší charakter prevádzky. 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil.

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že postup prenájmu prebehne v zmysle zákona o
majetku obcí. 

Žiadosť p. Koyšovej – pozemok za RKD

Stavebná komisia  sa zaoberala  žiadosťou o odpredaj  časti  pozemku KN 1998 v k.ú.  obce
Sučany  o  výmere  80  m2   vo  vlastníctve  obce  pani  Kamile  Koyšovej.  Uvedený  obecný
pozemok rozdelil  jej  nehnuteľnosť  na dve  časti.  Komisia  navrhuje  oddeliť  geometrickým
plánom  časť  z pozemku  priľahlého  k nehnuteľnosti  vo  vlastníctve  navrhovateľky  na  jej
náklady.  Následne  odpredať  do  jej  vlastníctva  s podmienkou  zriadenia  vecného  bremena
v prospech  obce  Sučany  na  prechod  a prejazd  pre  prípad  údržby  stavby  Robotníckeho
kultúrneho domu. Upozornila, že sú tam aj ďalší vlastníci susedných pozemkov, kde komisia
odporúča postupovať rovnako.
Ekonomická komisia odpredaj pozemku odporúča.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť pani Kamily Koyšovej o odpredaj časti pozemku KN 1998 k.ú. Sučany vo vlastníctve 
obce. 
II. schvaľuje 
odpredaj časti pozemku KN 1998 k.ú. Sučany pani Kamile Koyšovej za cenu 10,- Eur / m2 za
podmienky  oddelenia  požadovanej  časti  pozemku  geometrickým  plánom  na  jej  náklady  a
zriadenia  bezodplatného vecného bremena v prospech obce Sučany na  prechod a  prejazd pre
prípad údržby stavby Robotníckeho kultúrneho domu.
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Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Predĺženie nájomných zmlúv

p. starosta informoval, že Bytový dom 40 b.j. je skolaudovaný, bolo podaných 97 žiadostí
o pridelenie bytu. 

Mgr.  Kováč  uviedol,  že  3.12.2019  zasadala  komisia  bytová  a životného  prostredia.  Boli
stanovené tri základné kritériá pre pridelenie bytu – trvalý pobyt v Sučanoch, sociálny status,
podmienky ŠFRB. Po prerokovaní poradovníka oslovil Ing. Hríb nájomníkov, že je potrebné
zložiť dopredu 6-mesačné nájomné, po troch mesiacoch sa časť nájmu vráti. Môže sa stať, že
niektorí nájomníci zistia, že na nájom nemajú.

p. Kyselica sa opýtal, kedy budú v bytovke prví nájomcovia.

p. starosta odpovedal, že je potrebné doriešiť na objekte prívodný kábel elektrickej energie so
SSE-D.

p. Kyselica povedal, že je potrebné depozit striktne dodržať bez výnimiek. 

p. prednostka odpovedala, že 6-mesačná kaucia je požiadavkou ŠFRB, po polroku sa polovica
vráti.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
návrh poradovníka na pridelenie štyridsiatich bytov v bytovom dome č. 879 na ul. Hradiská na-
sledovne: 
prízemie: 
Vladimír Kopčiak trvale bytom Slovenské Ďarmoty 2, byt číslo 1 – dvojizbový 
Roman Bukový trvale bytom Tehelná 3 Sučany, byt číslo 2 – trojizbový 
Dagmar Pušková trvale bytom Pri Váhu 7 Sučany, byt číslo 3 – trojizbový 
Miriam Belicová trvale bytom Ratkovo 44, byt číslo 4 – dvojizbový 
Agáta Pušková, trvale bytom 29. augusta 74/101 Sučany, byt číslo 5 – dvojizbový 
Jozef Schneider trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 6 – garzónka 
Marcela Gellenová trvale bytom Pod Brezinou 8 Sučany, byt číslo 7 – dvojizbový 
Silvia Kvapilová trvale bytom Podhradská cesta 3 Sučany, byt číslo 8 – dvojizbový 
Kristína Kozáková trvale bytom Tehelná 7 Sučany, byt číslo 9 – dvojizbový 
Lucia Vatolíková trvale bytom Bystrička 314, byt číslo 10 – dvojizbový 
1. poschodie 
Michal Fašianok trvale bytom Makovického 10 Martin, byt číslo 11 – dvojizbový 
Peter Slobodník trvale bytom Tehelná 3 Sučany, byt číslo 12 – trojizbový 
Martina Langová trvale bytom Hradiská 14 Sučany, byt číslo 13 – trojizbový 
Helena Kučková trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 14 – dvojizbový 
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Samuel Páluš trvale bytom Stará Hradská 48 Sučany, byt číslo 15 – trojizbový 
Mgr. Filip Bajči trvale bytom Budovateľská 4 Turany, byt číslo 16 – garzónka 
Janka Ďuríková trvale bytom Pionierska 9 Sučany, byt číslo 17 – dvojizbový 
Ivana Kapustová trvale bytom Tehelná 3 Sučany, byt číslo 18 – dvojizbový 
Lenka Rendková trvale bytom Štúrova 6 Sučany, byt číslo 19 – dvojizbový 
Tomáš Hradil trvale bytom 1.Mája 83 Podhradie, byt číslo 20 – dvojizbový 
2. poschodie 
Stanislav Sajdák trvale bytom Vážska 53 Krpeľany, byt číslo 21 – dvojizbový 
Tatiana Lorinczová trvale bytom Fatranská cesta 25 Sučany, byt číslo 22 – trojizbový 
Katarína Gallová trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 23 – trojizbový 
Miroslava Laciková trvale bytom 29. augusta 101 Sučany, byt číslo 24 – dvojizbový 
Jana Čierna trvale bytom Podhradská 5 Sučany, byt číslo 25 – trojizbový 
Jana Petrovová trvale bytom Fatranská cesta 93 Sučany, byt číslo 26 – garzónka 
Martina Vrábová trvale bytom Mierová 211 Sučany, byt číslo 27 – dvojizbový 
Mgr. Juraj Bella trvale bytom Jilemnického 51 Martin, byt číslo 28 – dvojizbový 
Radka Slavkovská trvale bytom Hviezdoslavova 1 Sučany, byt číslo 29 – dvojizbový 
Andrej Kučka trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 30 – dvojizbový 
3. poschodie 
Zuzana Šinglárová trvale bytom Hrabinská 6 Sučany, byt číslo 31 – dvojizbový 
Gabriela Záborská trvale bytom Družstevná 1 Sučany, byt číslo 32 – trojizbový 
Michaela Hlaďová trvale bytom Tehelná 9 Sučany, byt číslo 33 – trojizbový 
Ctibor Matula trvale bytom Gorkého 51 Martin, byt číslo 34 – dvojizbový 
Viera Jašeková trvale bytom Lesná 21 Vrútky, byt číslo 35 – trojizbový 
Emil Burza trvale bytom Jilemnického 284 Sučany, byt číslo 36 – garzónka 
Marek Florek trvale bytom Pod Brezinou 13 Sučany, byt číslo 37 – dvojizbový 
Ľubomír Kráľ trvale bytom Turč. Kľačany 13, byt číslo 38 – dvojizbový 
Patrik Lutišan trvale bytom Komenského 14 Sučany, byt číslo 39 – dvojizbový 
Martina Feriancová trvale bytom 29. augusta 74 Sučany, byt číslo 40 – dvojizbový 
II. schvaľuje : 
poradovník na pridelenie štyridsiatich bytov v bytovom dome č. 879 na ul. Hradiská nasledovne: 
prízemie 
Vladimír Kopčiak trvale bytom Slovenské Ďarmoty 2, byt číslo 1 – dvojizbový 
Roman Bukový trvale bytom Tehelná 3 Sučany, byt číslo 2 – trojizbový 
Dagmar Pušková trvale bytom Pri Váhu 7 Sučany, byt číslo 3 – trojizbový 
Miriam Belicová trvale bytom Ratkovo 44, byt číslo 4 – dvojizbový 
Agáta Pušková, trvale bytom 29. augusta 74/101 Sučany, byt číslo 5 – dvojizbový 
Jozef Schneider trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 6 – garzónka 
Marcela Gellenová trvale bytom Pod Brezinou 8 Sučany, byt číslo 7 – dvojizbový 
Silvia Kvapilová trvale bytom Podhradská cesta 3 Sučany, byt číslo 8 – dvojizbový 
Kristína Kozáková trvale bytom Tehelná 7 Sučany, byt číslo 9 – dvojizbový 
Lucia Vatolíková trvale bytom Bystrička 314, byt číslo 10 – dvojizbový 
1. poschodie 
Michal Fašianok trvale bytom Makovického 10 Martin, byt číslo 11 – dvojizbový 
Peter Slobodník trvale bytom Tehelná 3 Sučany, byt číslo 12 – trojizbový 
Martina Langová trvale bytom Hradiská 14 Sučany, byt číslo 13 – trojizbový 
Helena Kučková trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 14 – dvojizbový 
Samuel Páluš trvale bytom Stará Hradská 48 Sučany, byt číslo 15 – trojizbový 
Mgr. Filip Bajči trvale bytom Budovateľská 4 Turany, byt číslo 16 – garzónka 
Janka Ďuríková trvale bytom Pionierska 9 Sučany, byt číslo 17 – dvojizbový 
Ivana Kapustová trvale bytom Tehelná 3 Sučany, byt číslo 18 – dvojizbový 
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Lenka Rendková trvale bytom Štúrova 6 Sučany, byt číslo 19 – dvojizbový 
Tomáš Hradil trvale bytom 1.Mája 83 Podhradie, byt číslo 20 – dvojizbový 
2. poschodie 
Stanislav Sajdák trvale bytom Vážska 53 Krpeľany, byt číslo 21 – dvojizbový 
Tatiana Lorinczová trvale bytom Fatranská cesta 25 Sučany, byt číslo 22 – trojizbový 
Katarína Gallová trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 23 – trojizbový 
Miroslava Laciková trvale bytom 29. augusta 101 Sučany, byt číslo 24 – dvojizbový 
Jana Čierna trvale bytom Podhradská 5 Sučany, byt číslo 25 – trojizbový 
Jana Petrovová trvale bytom Fatranská cesta 93 Sučany, byt číslo 26 – garzónka 
Martina Vrábová trvale bytom Mierová 211 Sučany, byt číslo 27 – dvojizbový 
Mgr. Juraj Bella trvale bytom Jilemnického 51 Martin, byt číslo 28 – dvojizbový 
Radka Slavkovská trvale bytom Hviezdoslavova 1 Sučany, byt číslo 29 – dvojizbový 
Andrej Kučka trvale bytom Osloboditeľov 3 Sučany, byt číslo 30 – dvojizbový 
3. poschodie 
Zuzana Šinglárová trvale bytom Hrabinská 6 Sučany, byt číslo 31 – dvojizbový 
Gabriela Záborská trvale bytom Družstevná 1 Sučany, byt číslo 32 – trojizbový 
Michaela Hlaďová trvale bytom Tehelná 9 Sučany, byt číslo 33 – trojizbový 
Ctibor Matula trvale bytom Gorkého 51 Martin, byt číslo 34 – dvojizbový 
Viera Jašeková trvale bytom Lesná 21 Vrútky, byt číslo 35 – trojizbový 
Emil Burza trvale bytom Jilemnického 284 Sučany, byt číslo 36 – garzónka 
Marek Florek trvale bytom Pod Brezinou 13 Sučany, byt číslo 37 – dvojizbový 
Ľubomír Kráľ trvale bytom Turč. Kľačany 13, byt číslo 38 – dvojizbový 
Patrik Lutišan trvale bytom Komenského 14 Sučany, byt číslo 39 – dvojizbový 
Martina Feriancová trvale bytom 29. augusta 74 Sučany, byt číslo 40 – dvojizbový 

Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo
Návrh poradovníka náhradníkov pre pridelenie obecných nájomných bytov v     bytovom dome   
č. 879 na ul. Hradiská

Por. číslo: Meno a priez-
visko Žiadaný byt Trv.pobyt 

1. Soboličová 
Marcela 

3-izb. Sučany 

2. Katarína Sajdá-
ková 

2-izb. Mošovce 

3. Janíček Jakub 2-izb. Martin 
4. Hubová Zuzana 3-izb. Sučany 
5. Tomčík Marek 2-izb. Sučany 
6. Bajčiová Viera 2-3-izb. Turany 
7. Bizoňová Lucia 2-3-izb. Sučany 
8. Šimko Boris 3-izb. Or.Polho. 
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9. Jesenský An-
drej 

2-izb. T.Jaseno 

10. Boráková Eva 2-3-izb. Sučany 
11. Hlavatová 

Michaela 
2-3-izb. Sučany 

12. Pochybová Sil-
via 

2-3-izb. Turany 

13. Frnda Martin 3-izb. Valča 
14. Kaplan Cyril 3-izb. Sučany 
15. Piader Richard 2-izb. Turany 
16. Konušová 

Monika 
3-izb. Martin 

17. Kocperová Be-
áta 

2-izb. Sučany 

18. Hadová Dáša Garzónka Šútovo 
19. Kondek Maroš 2-izb. Sučany 
20. Horniak Miloš 3-izb. Sučany 

II. schvaľuje 
Poradovník náhradníkov pre pridelenie obecných nájomných bytov v bytovom dome č. 879 na ul.
Hradiská

Por. číslo: 
Meno a priez-
visko 

Žiadaný byt Trv.pobyt 

1. Soboličová 
Marcela 

3-izb. Sučany 

2. Katarína Sajdá-
ková 

2-izb. Mošovce 

3. Janíček Jakub 2-izb. Martin 
4. Hubová Zuzana 3-izb. Sučany 
5. Tomčík Marek 2-izb. Sučany 
6. Bajčiová Viera 2-3-izb. Turany 
7. Bizoňová Lucia 2-3-izb. Sučany 
8. Šimko Boris 3-izb. Or.Polho. 
9. Jesenský An-

drej 
2-izb. T.Jaseno 

10. Boráková Eva 2-3-izb. Sučany 
11. Hlavatová 

Michaela 
2-3-izb. Sučany 

12. Pochybová Sil-
via 

2-3-izb. Turany 

13. Frnda Martin 3-izb. Valča 
14. Kaplan Cyril 3-izb. Sučany 
15. Piader Richard 2-izb. Turany 
16. Konušová 

Monika 
3-izb. Martin 

17. Kocperová Be-
áta 

2-izb. Sučany 

___________________________________________________________________________
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 12.12.2019



18. Hadová Dáša Garzónka Šútovo 
19. Kondek Maroš 2-izb. Sučany 
20. Horniak Miloš 3-izb. Sučany 

Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
Predĺženie nájomných zmlúv do 31.12.2020 pre: 
- Veroniku Facunovú (Pri Váhu 10A), 
- Ivetu Facunovú (Pri Váhu 10B), 
- Angelu Cickovú (Partizánska 24), 
- Eriku Cickovú (Partizánska 24), 
- Martina Pušku (Partizánska 24), 
- Luciu Kroščenovú (Pri Váhu 9/3), 
- Lukáša Kroščena (Pri Váhu 9/2), 
- Alexandra Kroščena (Pri Váhu 9/3), 
- Mareka Cicku (Partizánska 24). 

II. schvaľuje : 
Predĺženie nájomných zmlúv do 31.12.2020 pre: 
- Veroniku Facunovú (Pri Váhu 10A), 
- Ivetu Facunovú (Pri Váhu 10B), 
- Angelu Cickovú (Partizánska 24), 
- Eriku Cickovú (Partizánska 24), 
- Martina Pušku (Partizánska 24), 
- Luciu Kroščenovú (Pri Váhu 9/3), 
- Lukáša Kroščena (Pri Váhu 9/2), 
- Alexandra Kroščena (Pri Váhu 9/3), 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Počas hlasovania chýbala Mgr. Veronika Ďaďová.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
predĺženie nájomných zmlúv pre: 
- Agátu Puškovú (29. augusta 74/101), 
- Miroslavu Lacikovú (29. augusta 74/101), 
- Viliama Kľučku (29. augusta 74/101). 
II. neschvaľuje : 
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predĺženie nájomných zmlúv pre: 
- Agátu Puškovú (29. augusta 74/101), 
- Miroslavu Lacikovú (29. augusta 74/101), 
- Viliama Kľučku (29. augusta 74/101). 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Priestor pre verejnosť

p. starosta privítal zástupcov spoločnosti Krauss Maffei, ktorí sa chcú podieľať na živote v
obci. 

p. starosta privítal zástupcov spoločnosti RRA. 

Diskusia: do diskusie sa z verejnosti nikto neprihlásil.

Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (BD 40 b.j. Hradiská,
optická  sieť,  kompostéry,  futbalové  šatne,  zámer  výstavby  spol.  RRA,  a.s.,  zámer
výstavby spol. Mate, s.r.o., ai.)

Bytový dom 40 b.j.

p. starosta informoval, že stavba „Bytový dom 40 b.j. Hradiská bol skolaudovaný, realizácia
prívodného kábla je v rukách Stredoslovenskej distribučnej. Prebiehajú rokovania, aby bol
objekt  čo  najskôr  napojený.  Prívodný kábel  je  stavebný objekt  SO-09,  podľa  projektovej
dokumentácie bude patriť SSE-D. V januári by to mohlo byť spustené. Objekt je pripojený na
dočasnú- stavebnú prípojku EE , aby nedošlo k škodám, aby niečo nezamrzlo.

Optická sieť

p. starosta informoval, že sú ukončené Hrabiny. Prefa je v takom stave, že optická sieť je
hotová, terénne úpravy nie sú vykonané. Na včerajšom jednaní so Slovak Telekomom bolo
odôvodnené meškanie tým, že na ul. Osloboditeľov a Mierová  sú chodníky betónové, ktoré
bolo potrebné rozbiť, čo ich spomalilo. 
Pri ul. Hrabinskej bol vykonaný štátny stavebný dozor z dôvodu, že optickú sieť položili na
vodovodné potrubie. Ulice Krivánska a Fatranská nie sú zrealizované z dôvodu, že chodník je
vyvýšený, počkajú do začiatku nového roka aby to bolo zrealizované v poriadku. 

Kompostéry

Projekt  bol  úspešne  zrealizovaný,  ostalo  nevyzdvihnutých  40  kompostérov.  Uviedol,  že
pokiaľ sa niekto prisťahoval, má možnosť si kompostér vyzdvihnúť. Projekt je zameraný na
rodinné domy. 
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Futbalové šatne

p.  starosta  informoval,  že  k  projektu  výstavby  šatne  bola  daná  informácia,  že  nebolo
schválených požadovaných 50 tis. €, ale len 10 tis. €. So zástupcom futbalového oddielu ( Ing.
Stanom Dubovcom ) bol na Slovenskom futbalovom zväze sa informovať o možnosti zmeny
účelu projektu, kde im boli podané inštrukcie že o  zmenu účelu použitia dotácie z výstavby
šatní na závlahu futbalového ihriska je potrebné SFZ požiadať najskôr v 12. mesiaci 2019. 

Zámer výstavby RRA

p.  starosta  informoval,  že  sa  jedná  o  zámer  výstavby  individuálnej  bytovej  výstavby
rodinných domov na začiatku Sučian. Problém projektu spočíva v prístupovej komunikácii.
Navrhované riešenie by nebolo vhodné vzhľadom na jednosmernú cestu ul. Jilemnického.

Doc.  Ing.  Vladimír  Bulej,  PhD.  uviedol,  že  stavebná  komisia  neodporúča  obecnému
zastupiteľstvu  schváliť  investičný  zámer  spoločnosti  RRA,  a.s.  Žilina,  IBV  Diely  na
pozemkoch  KN 3245,  3246  katastrálne  územie  Sučany  podľa  grafickej  prílohy  z dôvodu
nevyhovujúceho  dopravného  napojenia.  Územný  plán  uvažuje  so  zriadením  kruhovej
križovatky v danej lokalite. 

Mgr.  Kováč uviedol,  že  ul.  Komenského bola pred dvomi rokmi zrekonštruovaná,  možno
tadiaľ by sa dostali na napojenie na štrkoveň. Uviedol, že v rámci projektu chýba zeleň.

Hlasovanie o vystúpení zástupcov spoločnosti RRA.
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Zástupca spoločnosti RRA uviedol, že zámer individuálnej bytovej výstavby bol prerokovaný
so zástupcami Dopravného inšpektorátu v Žiline. Bola vykonaná obhliadka, cesta je rozšírená,
je možné zriadiť chodník pre peších, projekt spĺňa zákonné podmienky. 

Doc.  Ing.  Vladimír  Bulej,  PhD.  uviedol,  že  stavebná  komisia  sa  zámerom  zaoberala,
neodporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť investičný zámer spoločnosti RRA, a.s. Žilina,
IBV Diely na pozemkoch KN 3245, 3246 katastrálne územie Sučany podľa grafickej prílohy
z dôvodu nevyhovujúceho dopravného napojenia.

Zástupca spoločnosti RRA uviedol, že výstavba kruhového objazdu je investíciou 1 mil. €
a prináša rozkopanie štátnej cesty. Prehlásil, že cesty i chodníky budú uvedené do pôvodného
stavu. IBV bude postavená kompletne, odovzdaná na kľúč.

p. starosta povedal, že nie je problém so zámerom, no obrovským výkričníkom, vzhľadom
k skúsenostiam z minulosti, je napojenie na štátnu cestu. 
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Zámer spoločnosti Mate, s.r.o. – IBV Hrabiny

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa riešením zámeru zaoberala,
berie  na  vedomie  návrh  usporiadania  územia  v IBV  Hrabiny  bez  pripomienok.  Bolo
konštatované, že detské ihrisko i obchod sú v tejto lokalite vítané. Komisia súhlasí so štúdiou
podľa predloženej grafickej prílohy. 

Zámer – priemyselná zóna

p. starosta informoval o žiadosti o vyjadrenie k stavebnému zámeru Logistického areálu firmy
VOLZ v areáli priemyselného parku. Účelom plánovaného areálu je vybudovanie výrobno-
skladových priestorov a administratívy. Stavebná komisia konštatuje súlad zámeru s platným
územným plánom bez pripomienok.  Informáciu o investičnom zámere posúva na vedomie
obecnému zastupiteľstvu. 

Kolkáreň

p. starosta informoval, že je záujem, aby sa položenie podlahy v kolkárni zrealizovalo do kon-
ca roka.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany 
/BD 40BJ Hradiská, optická sieť, kompostéry, futbalové šatne / závlaha, zámer výstavby spol. 
RRA, a.s., zámer výstavby spol. MATE, s.r.o. a zámer výstavby spol. VOLZ, s.r.o., rekonštrukcia 
podlahy stolnotenisovej haly a.i./ 
II. berie na vedomie 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany 
/BD 40BJ Hradiská, optická sieť, kompostéry, futbalové šatne / závlaha, zámer výstavby spol.
RRA, a.s., zámer výstavby spol. MATE, s.r.o. a zámer výstavby spol. VOLZ, s.r.o. rekonštrukcia
podlahy stolnotenisovej haly a.i./
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo autoremedúru uznesenia č. 103/ 2019 z pôvodného znenia: 
“Uznesenie č. 103/ 2019 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
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návrh Futbalového oddielu Tatran Sučany na podanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku
z projektu SFZ "Podpora výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry v 
rokoch 2019 až 2021" na projekt „Kontajnerové šatne FO Tatran Sučany“ 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximál-
nej výške 16.666,67 € v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku. 
II. schvaľuje 
podanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku z projektu SFZ "Podpora výstavby, rekon-
štrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry v rokoch 2019 až 2021" na projekt „Kontajnero-
vé šatne FO Tatran Sučany“ 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximál-
nej výške 16.666,67 € v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku.” 
na nové znenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
návrh Futbalového oddielu Tatran Sučany na podanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku
z projektu SFZ "Podpora výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry v 
rokoch 2019 až 2021" na projekt „vybudovanie závlahového systému futbalového ihriska v Suča-
noch“ 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximál-
nej výške 3.919,- € v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku. 
II. schvaľuje 
návrh Futbalového oddielu Tatran Sučany na podanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku
z projektu SFZ "Podpora výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry v 
rokoch 2019 až 2021" na projekt „vybudovanie závlahového systému futbalového ihriska v Suča-
noch“ 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximál-
nej výške 3.919,- € v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku. 

II. schvaľuje nové znenie uznesenia 103/2019 : 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
návrh Futbalového oddielu Tatran Sučany na podanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku
z projektu SFZ "Podpora výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry v 
rokoch 2019 až 2021" na projekt „vybudovanie závlahového systému futbalového ihriska v Suča-
noch“ 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximál-
nej výške 3.919,- € v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku. 
II. schvaľuje 
návrh Futbalového oddielu Tatran Sučany na podanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku
z projektu SFZ "Podpora výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry v 
rokoch 2019 až 2021" na projekt „vybudovanie závlahového systému futbalového ihriska v Suča-
noch“ 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku 
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- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu v maximál-
nej výške 3.919,- € v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku.
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo autoremedúru uznesenia č. 171/ 2019 z pôvodného znenia 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške 8.000,- Eur Nadácie Slovenskej sporiteľne z 
výzvy “na predkladanie projektov v 2. ročníku grantového programu #mamnato” na revitalizáciu 
priestoru okolo studničky na Hradiskách (osadenie altánku, lavičiek, ohniska, zeleň a.i.) 
- zabezpečenie realizácie projektu v maximálnej výške 8.500,- Eur v súlade s podmienkami po-
skytnutia pomoci 
II. schvaľuje : 
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške 8.000,- Eur Nadácie Slovenskej sporiteľne z 
výzvy “na predkladanie projektov v 2. ročníku grantového programu #mamnato” na revitalizáciu 
priestoru okolo studničky na Hradiskách (osadenie altánku, lavičiek, ohniska, zeleň a.i.) 
- zabezpečenie realizácie projektu v maximálnej výške 8.500,- Eur v súlade s podmienkami po-
skytnutia pomoci 
na nové znenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške do 15.000,- Eur na revitalizáciu priestoru 
okolo studničky na Hradiskách (napr. osadenie altánku, lavičiek, ohniska, výsadba zelene, vyžľa-
bovanie toku studničky, a.i.) 
- zabezpečenie realizácie projektu z poskytnutého grantu so spoluúčasťou na financovaní v maxi-
málnej výške 500,- Eur v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
II. schvaľuje : 
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške do 15.000,- Eur na revitalizáciu priestoru 
okolo studničky na Hradiskách (napr. osadenie altánku, lavičiek, ohniska, výsadba zelene, vyžľa-
bovanie toku studničky, a.i.) 
- zabezpečenie realizácie projektu z poskytnutého grantu so spoluúčasťou na financovaní v maxi-
málnej výške 500,- Eur v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
II. schvaľuje nové znenie uznesenia 171/ 2019: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške do 15.000,- Eur na revitalizáciu priestoru 
okolo studničky na Hradiskách (napr. osadenie altánku, lavičiek, ohniska, výsadba zelene, vyžľa-
bovanie toku studničky, a.i.) 
- zabezpečenie realizácie projektu z poskytnutého grantu so spoluúčasťou na financovaní v maxi-
málnej výške 500,- Eur v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
II. schvaľuje : 
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške do 15.000,- Eur na revitalizáciu priestoru 
okolo studničky na Hradiskách (napr. osadenie altánku, lavičiek, ohniska, výsadba zelene, vyžľa-
bovanie toku studničky, a.i.) 
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-  zabezpečenie  realizácie  projektu  z  poskytnutého  grantu  so  spoluúčasťou  na  financovaní  v
maximálnej výške 500,- Eur v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
investičný zámer spoločnosti RRA, a.s. Žilina, IČO 52 478 424, IBV Diely na pozemkoch KN 
3245, 3246 katastrálne územie Sučany. 
II. neschvaľuje : 
investičný zámer spoločnosti RRA, a.s. Žilina, IČO 52 478 424, IBV Diely na pozemkoch KN
3245, 3246 katastrálne územie Sučany z dôvodu nevyhovujúceho dopravného napojenia.
Za: 4  (p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr.
Róbert Kováč)
Proti: 6 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica)
Zdržal sa: 1 (MUDr. Richard Koyš)

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
investičný zámer spoločnosti MATE, s.r.o. Žilina, IČO 36 394 335 na pozemku KN 4551/138 
katastrálne územie Sučany. 
II. schvaľuje : 
investičný zámer spoločnosti  MATE, a.s.  Žilina,  IČO 36 394 335 na pozemku KN 4551/138
katastrálne územie Sučany.
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
investičný zámer spoločnosti VOLZ, s. r. o., s.r.o. Martin, IČO 52 364 887 na pozemku KN 
2959/2,2 959/3, 2959/6, 2960/3, 2965/1, 2966/2, 2966/81, 2966/82, 2966/127, 2966/70 katastrálne
územie Sučany. 
II. schvaľuje : 
investičný zámer spoločnosti VOLZ, s. r. o., s.r.o. Martin, IČO 52 364 887 na pozemku KN 
2959/2, 2959/3, 2959/6, 2960/3, 2965/1, 2966/2, 2966/81, 2966/82, 2966/127, 2966/70 katastrálne
územie Sučany.
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
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Proti: 0
Zdržal sa: 0

Žiadosť o dotáciu na ÚPN obce Sučany

p.  starosta  informoval,  že  Obec  sa  bude  uchádzať  o  dotáciu  na  vypracovanie
územnoplánovacej dokumentácie. Žiadosti sa podávajú na Ministerstvo dopravy a výstavby v
mesiacoch január – február 2020. Stavebná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu prijať
k tomuto uznesenie. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
a) predloženie žiadosti o dotáciu na vypracovanie návrhu a čistopisu územného plánu obce Suča-
ny Ministerstvu dopravy a výstavby 
b) financovanie návrhu a čistopisu územného plánu vo výške najmenej 20 % z celkových opráv-
nených nákladov na účel dotácie podľa § 2 zákona, 
c) záväzok obce Sučany, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie 
obce Sučany “Územný plán obce Sučany” potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o po-
skytnutí dotácie medzi obcou Sučany a Ministerstvom dopravy, výstavby 
II. schvaľuje : 
a) predloženie žiadosti o dotáciu na vypracovanie návrhu a čistopisu územného plánu obce Suča-
ny Ministerstvu dopravy a výstavby 
b) financovanie návrhu a čistopisu územného plánu vo výške najmenej 20 % z celkových opráv-
nených nákladov na účel dotácie podľa § 2 zákona, 
c) záväzok obce Sučany, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie 
obce Sučany “Územný plán obce Sučany” potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o 
poskytnutí dotácie medzi obcou Sučany a Ministerstvom dopravy, výstavby
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Správa o stave súdneho sporu s f. Sagacita

p. starosta požiadal o schválenie vystúpenia JUDr. Mariána Ďuranu, PhD., právneho zástupcu
obce Sučany v spore s f. Sagacita. 

Hlasovanie za umožnenie vystúpenia JUDr. Ďuranu na zasadnutí obecného zastupiteľstva:
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
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JUDr. Marián Ďurana, PhD. informoval, že Okresný súd v Martine rozhodol na poslednom
pojednávaní tak, že zaviazal obec Sučany zaplatiť z pôvodných 156 tis. € žalobcovi 107 tis. €
s tým, že názor sudkyne Okresného súdu bol taký, z hľadiska rozporu so zákonom o obecnom
zriadení,  uznesenie  obecného  zastupiteľstva  č.  16/2008  splnomocňovalo  starostu  obce  na
uzatvorenie zmluvy o dielo.

p. prednostka doplnila, že sudkyňa povedala svoj právny názor. Má za to, je to premlčané.
Uznanie dlhu považuje za úkon nemajetkového charakteru vyplývajúci zo zmluvy o dielo,
ktorý podľa nej nevyžaduje súhlas obecného zastupiteľstva s tým, že posudzovala platnosť
zmluvy  o  dielo  v  nadväznosti  na  to,  či  tri  zmluvy  o  dielo  boli  schválené  obecným
zastupiteľstvom v januári  2008. Boli  jej  predložené listinné dôkazy - zväzok podkladov k
zastupiteľstvu  a  zápisnica,  uznesenia.  Z  listinných  dôkazov  vyplývalo,  že  ako  podklad  k
zastupiteľstvu bola predložená iná vzorová zmluva. V zápisnici bola rukou doplnená tá časť
uznesenia, na ktorú sa žalobca odvolával. Mandátna zmluva bola uzatvorenú deň po obecnom
zastupiteľstve. Sudkyňa vyhovela návrhu  na svedecké dokazovanie. Boli vypočutí poslanci
vtedajšieho obecného zastupiteľstva, bývalý starosta a bývalá hlavná kontrolórka. Sudkyňa
vyhodnotila, že poslanci si nepamätajú, či sa jednalo o mandátnu zmluvu alebo o zmluvu o
dielo. Bývalý starosta najskôr ukázal na zmluvu v čiernej knihe, následne sa opravil. Zhodne
so žalobcom vypovedal bývalý starosta a bývalá hlavná kontrolórka ako zmluvu prejednávanú
v zastupiteľstve uviedla zmluvu, ktorú mala odloženú doma.

JUDr. Ďurana uviedol, že na základe svedeckých výpovedí sa sudkyňa priklonila k výpovedi
p.  Balkovej.  Vo vzťahu k uznaniu  dlhu  mala  za to,  že nejde  o majetko-právny úkon,  čo
nemuselo ísť cez obecné zastupiteľstvo. Námietky, že o uznaní dlhu p. starosta neinformoval
obecné zastupiteľstvo a všetko nasvedčovalo tomu, že to bolo antidatované, viacmenej nebolo
možné preukázať, čo sudkyňa neuznala.
Vo vzťahu k zákonu, poukázala na to, že trestné oznámenie, ktoré obec dávala, bolo odložené,
čo znamená, že nebolo preukázané. Vo vzťahu k rozporu so zákonom o verejnom obstarávaní
argumentovala tým, že neeviduje žiadne konanie, ktorým by napádala neplatnosť zmluvy pre
absenciu verejného obstarávania. Rozsudky najvyššieho súdu, ktoré konštatujú skutočnosť, že
na rozpor so zákonom o verejnom obstarávaní má súd prihliadať ex offo bez ohľadu na to, či
sa  niekto  dovolával  ochrany  na  Úrade  pre  verejné  obstarávanie.  Tento  argument  taktiež
sudkyňa neakceptovala.  Poslednou eventuálnou námietkou obce,  bola  povinnosť v zmysle
dodatku č.  2 vykonať odpočítanie  nároku,  ktorý bol vyplatený z  titulu  mandátnej  zmluvy
versus nároku na odmenu vyplývajúceho zo zmluvy o dielo z prvého projektu, kde zohľadnila
skutočnosť, kde odpočítala nárok vyplývajúci zo zmluvy o dielo, aj to nie v celom rozsahu.
Argumentovalo  sa,  že  konečná  fakturácia  je  celková  cena  diela,  ktorá  bola  vyplatená
zhotoviteľovi  v  zmysle  zmluvy o dielo,  nielen  doplatok.  Konečnou faktúrou sa vyplácala
celková cena diela. Na túto argumentáciu sudkyňa skonštatovala, že odpočítala túto časť, no
odpoveď k tomu nedala. 
Na  základe  argumentácie  odporučil  podať  odvolanie.  Argumentov  bolo  mnoho,  no
presvedčivú odpoveď sudkyňa nedala. Vo vzťah u k nárokom treba konštatovať, že v zmysle
zmluvy o dielo je možnosť, že bude Ing.  Stanovský uplatňovať nároky na zmluvnú pokutu vo
výške 0,5 % za každý deň omeškania. Zmluvná pokuta je moderovateľná, určitá časť tohto
nároku môže byť premlčaná. 
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p.  starosta  skonštatoval,  že  keď obec  obdrží  písomné vyhotovenie  rozhodnutia  okresného
súdu, bude zvolané zasadnutie obecného zastupiteľstva k prerokovaniu ďalšieho postupu. 

p.  prednostka  uviedla,  že  namietala  sa  účinnosť  zmluvy  o  postúpení.  Pôvodný  veriteľ
spoločnosť  Sagacita  postúpila  pohľadávku  na  svojho  spoločníka.  V  zmysle  obchodného
zákonníka zmluvy s konfliktom záujmov vyžadujú znalecký posudok a uloženie do zbierky
listín, čo je judikované. Toto sudkyňa to odôvodnila tým, že toto sa vzťahuje na nepeňažné
vklady.
Je potrebné vyčkať na písomné vyhotovenie rozsudku. Sudkyňa rozhodla tak, že obecným
zastupiteľstvom bol schválený návrh zmluvy na základe ktorej bývalý starosta doplnil fixnú
časť odmeny. Druhou časťou odmeny bolo 5 % rozpočtu, ktorý vyhotovil Ing. Stanovský.
Jednalo sa o tri zmluvy, ktoré boli uzatvárané v rozpätí pol roka až rok neskôr.  V rámci
konania boli podané rozličné argumenty na to, ako to bolo schvaľované. Protistrana tvrdila, že
týmito žiadosťami o vstup do projektov, tak boli dopĺňané zmluvy. Sudkyňa skonštatovala, že
bol postačujúci návrh zmluvy. Starosta dostal mandát. 

JUDr. Miert uviedol, že s názorom sudkyne môžeme nesúhlasiť alebo polemizovať. Jediná
možnosť vyjadrenia nesúhlasu je podať odvolanie. Bolo podaných veľa argumentov, prečo je
rozhodnutie  nesprávne.  Ďaleko  viac  by  obec  stratila,  keby  túto  možnosť  nevyužila.  Ak
doteraz stáli za tým, že nárok Sagacite nevznikol, je potrebné za tým stáť aj v odvolaní. Malo
by sa to vyskúšať v odvolacom konaní. Možno Krajský súd bude mať iný názor.

JUDr. Mgr.  Belica  uviedol,  že bol by ochotný zneplatniť  odvolanie na základe dohody o
urovnaní za kumulatívnej podmienky odpustenia zmluvnej pokuty.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
informáciu o stave súdneho konania s p. Miroslavom Stanovským o zaplatenie 156.365,63 Eur s 
prísl. 
II. berie na vedomie 
informáciu o stave súdneho konania s p. Miroslavom Stanovským o zaplatenie 156.365,63 Eur s 
prísl.
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

JUDr.  Mgr.  Belica  požiadal  o  oslovenie  Ing.  Stanovského s  návrhom dohody o urovnaní
sporných nárokov.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
návrh na udelenie mandátu starostovi obce na rokovanie o uzatvorení dohody o urovnaní všetkých
sporných nárokov a ich príslušenstva vo vzťahu s p. Miroslavom Stanovským 
II. schvaľuje 
návrh na udelenie mandátu starostovi obce na rokovanie o uzatvorení dohody o urovnaní všetkých
sporných nárokov a ich príslušenstva vo vzťahu s p. Miroslavom Stanovským
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Za: 7 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica,, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica)
Proti: 3 ( Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  Mgr. Róbert Kováč)
Zdržal sa: 1  (MUDr. Richard Koyš)

ÚPN-O Sučany (informácia o prerokovaní pripomienok ku konceptu ÚPN-O Sučany a
žiadosť o poskytnutie dotácie na spracovanie ÚPN-O Sučany)

p. starosta informoval, že dnes bolo prítomným preposlané súhrnné stanovisko, nakoľko len
včera bola doručená daná informácia.

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  uviedol, že stavebná komisia sa týmto zaoberala, otvorená
ostala Plutva.

JUDr.  Miert  uviedol,  že  Plutva  je  „jazvou  Sučian“.  Opýtal  sa,  či  existuje  nejaký  návrh
riešenia, polovica IBV, polovica športoviska. Riešilo sa ihrisko v Hrabinách, opýtal sa, či ho
firma TWR nemôze vybudovať. 

MUDr.  Koyš  uviedol,  že  odpredaj  bol  v  dobrej  viere  schválený  s  tým,  že  obecné
zastupiteľstvo žiadalo zakotviť v zmluve predkupné právo obce. 

JUDr. Miert požiadal o prehodnotenie návrhu TWR. 

p. prednostka uviedla, že ak sa poslanci rozhodnú inak, nič nebráni autoremedúre uznesenia. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
informáciu o prerokovaní pripomienok ku konceptu ÚPN-O Sučany a Súborné stanovisko ku kon-
ceptu riešenia ÚPN-O 
II. berie na vedomie 
informáciu o prerokovaní  pripomienok ku konceptu ÚPN-O Sučany a Súborné stanovisko ku
konceptu riešenia ÚPN-O
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. 
Marián Dianovský, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Návrh kultúrnych akcií na rok 2020

Mgr.  Ďaďová informovala o pripravovaných kultúrnych akciách pre nasledujúci rok (ples,
MDŽ, Deň matiek, Dni Milana Hodžu, oslavy Ďurka Langsfelda, Beh v srdci SNP s tým, že
organizačné zabezpečenie jednotlivých obcí by sa malo striedať.

MUDr.  Trnovská,  MPH.  požiadala  o doplnenie  akcie  „Deň  lekárov“  do  návrhu
pripravovaných akcií na rok 2020.
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Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva odišiel JUDr. Miert.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
Návrh plánu kultúrnych akcií na rok 2020 od komisie kultúry a športu a komisie sociálnej, 
zdravotnej a mládeže 
II. schvaľuje 
Plán  kultúrnych  akcií  komisie  kultúry  a  športu  na  rok  2020 s  doplnením akcie  Deň  lekárov
komisie sociálnej, zdravotnej a mládeže
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír 
Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Mgr. Pecková predniesla požiadavku na doplnenie rozpočtu o ďalší plavecký výcvik z dôvodu
zavedenia druhého výcviku pre štvrtý ročník (t.j. 2 výcviky iba pre rok 2020), čo ekonomická
komisia  odporúča  schváliť.  Ďalej  predniesla  návrh  na  zvýšenie  príspevku  na  stravovanie
dôchodcov z 0,33 € na 0,50 €.

MUDr. Trnovská uviedla, že uvedený návrh zasahuje do úpravy rozpočtu sociálnej komisie. 

Žiadosť o dotáciu Futbalového oddielu Tatran Sučany 

p. starosta informoval, že Futbalový oddiel Tatran Sučany žiada o poskytnutie dotácie na r.
2019 vo výške 2 tis. €, nakoľko nie sú schopní vykryť náklady do konca roka. 

Mgr. Ďaďová uviedla, že žiadosťou sa zaoberala kultúrna komisia, odporúča uvedenú žiadosť
schváliť. 

Mgr. Kováč navrhol poskytnutie dotácie vo výške 1.000 €.

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. navrhol urobiť ústretový krok, no do budúcna je potrebné
vyriešiť  nastavenie  spôsobu  poskytovania  dotácií.  Požiadal  o  vypracovanie  prehľadu
poskytnutých dotácií spoločenským organizáciám obce.

Ing. Dianovský navrhol vzhľadom k počtu detí a mládeže, ktorým sa oddiel venuje, poskytnúť
dotáciu vo výške 2 tis. €.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na rok 
2019 zo dňa 30.10.2019 vo výške 1000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a 
údržbu majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO. 
II. schvaľuje 
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Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na rok 
2019 zo dňa 30.10.2019 vo výške 1000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a 
údržbu majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO. 
Za: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 6 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p.
Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová)
Zdržal sa: 2 (Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert)
Uznesenie nebolo schválené.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na rok 
2019 zo dňa 30.10.2019 vo výške 2000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a 
údržbu majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO. 
II. schvaľuje 
Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na rok
2019 zo dňa 30.10.2019 vo výške 2000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a
údržbu majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO.
Za: 7 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., p. Martin Giert, p. Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard 
Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský,  MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica,)
Proti: 0
Zdržal sa: 3 ( Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Iveta Trnovská, Mgr. Róbert Kováč)

Návrh rozpočtu obce a ZŠ na r. 2020-2022 vrátane programového

p. starosta informoval, že bol spracovaný písomný návrh a stanovisko hlavnej kontrolórky k
zmene rozpočtu obce na rok 2019.

Mgr. Pecková naniesla stanovisko ekonomickej komisie. 

p. prednostka uviedla, že v rozpočte je počítané s novovytvoreným pracovným miestom pre
ďalšieho člena DHZO a druhým plaveckým výcvikom. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým   Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch   
v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a § 10 zákona
č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov 
I. prerokovalo 
Návrh rozpočtu obce na roky 2020 – 2022 a Návrh Programového rozpočtu obce Sučany na roky 
2020 – 2022 s nasledovnou zmenou Programového rozpočtu obce Sučany na roky 2020 – 2022 
oproti zverejnenému zneniu: 
- zmena bodu 1.3 Činnosť samosprávnych orgánov prvá tabuľka v časti „na r. 2020 až 2022“ zo 
sumy 12.000,- Eur na 15.600,- Eur 
- zmena bodu 9.6 Investičné akcie tabuľka v časti r. 2020 zo sumy 16021,- Eur na sumu 
2.319.540,- a r. 2021 a 2022 na sumu 0,- Eur. 
II. berie na vedomie 
a návrh rozpočtu na roky 2020 a 2022 
b odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2020 – 2022 
III. S  chvaľuje     
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Rozpočet obce na roky 2020 – 2022 a Návrh Programového rozpočtu obce Sučany na roky 2020 –
2022 s nasledovnou zmenou Programového rozpočtu obce Sučany na roky 2020 – 2022 oproti 
zverejnenému zneniu: 
- zmena bodu 1.3 Činnosť samosprávnych orgánov prvá tabuľka v časti „na r. 2020 až 2022“ zo 
sumy 12.000,- Eur na 15.600,- Eur 
- zmena bodu 9.6 Investičné akcie tabuľka v časti r. 2020 zo sumy 16021,- Eur na sumu 
2.319.540,- a r. 2021 a 2022 na sumu 0,- Eur. 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír 
Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

p. Dubovec požiadal o zriadenie novej tabuľky na hrob Ďurka Langsfelda. 

Zmena rozpočtu obce na rok 2019

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
Návrh zmeny rozpočtu obce pre rok 2019 k 12.12. 2019 
Bežné výdavky: 
Všeobecný materiál – kontajnery             V 633006             05.1.0 41             + 2 510,00   
Všeobecný materiál – verejná zeleň         V 633006             05.1.0 41             + 295,00   
Zber, odvoz a uskl.odpadu-poplatok        V 637005             05.1.0 41             + 5 000,00   

Biologicky rozložiteľný odpad                               V 637005             05.1.0 41             + 3 300,00   
Ostatné služby                                             V 637005             05.1.0 41             + 480,00   
Zber, odvoz a uskladnenie odpadu           V 637005             05.1.0 41             - 5 480,00   
Zber nebezpečného odpadu                          V 637005             05.1.0 41             - 300,00   
Zber odpadového skla                                  V 637005             05.1.0 41             - 2 580,00   
Likvidácia čiernych skládok                      V     637005             05.1.0 41             - 1 350,00   
Zber plastov                                                  V 637005             05.1.0 41              - 1 875,00   
Údržba RKD a zariadení                            V 635006             08.2.0 41              + 4 000,00   
Ostatné služby                                             V 637005             01.1.1 41             - 4 000,00   
Príspevok na TV a šport                             V 642001             08.1.0 41             + 2 000,00   
Oprava telových. a šport.zariadení           V 635006             08.1.0 41             - 2 000,00   
Kapitálové výdavky: 
Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov V 717002         04.5.1 46             - 15 129,54   
Nákup pozemkov                                          V 711001            06.6.0 46             + 15 129,54   
II. schvaľuje 
Zmenu rozpočtu obce pre rok 2019 k 12.12. 2019 
Bežné výdavky: 
Všeobecný materiál – kontajnery             V 633006             05.1.0 41             + 2 510,00   
Všeobecný materiál – verejná zeleň         V 633006             05.1.0 41             + 295,00   
Zber, odvoz a uskl.odpadu-poplatok        V 637005             05.1.0 41             + 5 000,00   
Biologicky rozložiteľný odpad                               V 637005             05.1.0 41             + 3 300,00   
Ostatné služby                                             V 637005             05.1.0 41             + 480,00   
Zber, odvoz a uskladnenie odpadu           V 637005             05.1.0 41             - 5 480,00   
Zber nebezpečného odpadu                        V 637005             05.1.0 41             - 300,00   
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Zber odpadového skla                                  V 637005             05.1.0 41             - 2 580,00   
Likvidácia čiernych skládok                      V 637005             05.1.0 41             - 1 350,00   
Zber plastov                                                  V 637005             05.1.0 41             - 1 875,00   
Údržba RKD a     zariadení                            V 635006             08.2.0 41             + 4 000,00   
Ostatné služby                                             V 637005             01.1.1 41             - 4 000,00   
Kapitálové výdavky: 

Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov V 717002         04.5.1 46             - 15 129,54  

Nákup pozemkov                                         V 711001             06.6.0 46             + 15 129,54   

Príspevok na TV a šport                             V 642001             08.1.0 41             + 2 000,00   

Oprava telových. a šport.zariadení           V 635006             08.1.0 41             - 2 000,00   
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír 
Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Správy z komisií OcZ

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. informoval o plánovaných investičných akciách pre r. 2020.
Ďalej informoval, že stavebná komisia sa zaoberala uznesením z Komisie verejného poriadku,
ktorá odporúča obecnému úradu, aby vykonal kroky smerujúce k osadeniu dopravnej značky
úplného zákazu státia na ulici Ď. Langsfelda, pri pošte a pod. Taktiež zabezpečiť umiestnenie
6 ks osvetlenia nad prechody pre chodcov cez cestu I/18. Komisia sa uzniesla, že nesúhlasí
s umiestnením dopravného značenia „zákaz státia“ na navrhovaných lokalitách. K osvetleniu
prechodov pre peších sa vzhľadom na komplikované posúdenie technického riešenia bude
zaoberať na zasadnutiach v roku 2020. 
Informoval o žiadosti ŽSSK o prevzatie komunikácie v priemyselnom parku a vykonávanie
zimnej údržby. Komisia neodporúča vyhovieť žiadosti ŽSSK.
Ďalej podal informáciu o susedskom spore p. Mišinská, p. Bochnička o škode spôsobovanej
na  nehnuteľnosti  p.  Mišinskej  stekaním dažďovej  vody  a snehu.  Komisia  odporúča  zistiť
legálnosť problematickej stavby p. Bochničkovcov v zmysle stavebného zákona.
Komisia sa zaoberala informáciou Ing. Bencovej o zlom stave cesty na ul. Kožuchovej.

Mgr. Kováč informoval o činnosti komisie bytovej a životného prostredia. Komisia riešila
návrh na fitness na starom futbalovom ihrisku, problém s lipou na cintoríne, výsadbu orechov
– boli oslovení Bilingválnym gymnáziom Milana Hodžu, či maturanti môžu vysádzať stromy.
Ďalej riešili alej v smere ku hasičom, prideľovanie bytov. 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH. Informovala o činnosti sociálnej komisie. Komisia vyhlásila
súťaž „Farebná jeseň“.
Informovala  o  slabej  komunikácii  zložiek  Terénnej  sociálnej  práce  a  Miestnej  občianskej
poriadkovej služby. Navrhla zriadenie obecnej polície. 
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Informovala, že komisia na základe výzvy VÚC Žilinského samosprávneho kraja navrhla na
ocenenie zdravotníckych pracovníkov MUDr. Evu Konvitovú, lekárku pre deti a dorast.

p. Kyselica informoval, že komisia verejného poriadku riešila porady Miestnej občianskej a
poriadkovej  služby,  Terénnej  sociálnej  práce  a  Komunitného  centra,  ktoré  sa  konajú  v
periodicite 1 x týždenne. 
Komisia riešila problémové deti v základnej škole. 
Zaoberala sa aj nedodržiavaním zatváracích hodín v pohostinstvách Kamzík a Lipa. Navrhli
osloviť štátnu políciu na výkon kontroly. Zároveň požiadal o zaslanie písomného upozornenia
na dodržiavanie záverečných hodín.
Komisia riešila vytvorenie nového pracovného miesta DHZO.
Komisia sa zaoberala nerešpektovaním dopravného značenia pri vjazde do areálu základnej
školy. 

Mgr.  Kováč  uviedol,  že  dopravný  inžinier  navrhol  zvýraznenie  prechodu  pre  chodcov,
osadenie dopravných značiek a zníženie rýchlosti v danom úseku. 

p. starosta povedal, že prevádzka obecnej polície predstavuje náklady 65 tis. € ročne. Prvotná
investícia  predstavuje  100  tis.  €  (nákup   zbraní,  rovnošiat,  trezorov),  potrebné  je  určiť
kompetencie. 

Mgr. Kováč odpovedal, že tieto vyplývajú zo zákona o obecnej polícii.

Mgr. Ďaďová uviedla, že je potrebná spolupráca so štátnou políciou. 

JUDr. Mgr. Belica požiadal,  aby podania – vyžiadanie správy o povesti  na občanov, boli
preposielané  na  komisiu  verejného  poriadku,  nakoľko  v  odpovedi  je  potrebné  uviesť,  či
menovaný bol riešený komisiou verejného poriadku. 

Mgr. Ďaďová požiadala o schválenie p. Danuše Pročkovej za člena kultúrnej komisie.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh predsedníčky komisie kultúry a športu na vymenovanie p. Danuši Pročkovej za člena komi-
sie kultúry a športu 
II. menuje 
p. Danušu Pročkovú za člena komisie kultúry a športu
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír 
Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany
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Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír 
Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh na vyradenie majetku: 
Počítač č. OTE495 Notebook ASUS K53SV + príslušenstvo (Intel Core i5, RAMGB, HDD 
750GB, display 15.6“ 1366x768, OS Win7 Pro) s obstarávacou cenou 825,- Eur, zaradený do 
majetku obce r. 2012 z dôvodu že je morálne a fyzicky zastaraný a nefunkčný pre poškodenie zá-
kladovej dosky. 
II. schvaľuje 
vyradenie majetku: 
Počítač  č.  OTE495  Notebook  ASUS K53SV +  príslušenstvo  (Intel  Core  i5,  RAMGB,  HDD
750GB, display 15.6“ 1366x768, OS Win7 Pro) s obstarávacou cenou 825,- Eur,  zaradený do
majetku r. 2012
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír 
Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

R ô z n e 

MUDr. Koyš navrhol zaoberať sa zmenou VZN o miestnych daniach a poplatkoch, podľa 
vypracovanej prílohy, ktorú poslal poslancom.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo
I. prerokovalo 
Návrh na vypracovanie dodatku k VZN č. 6/2014 o miestnych daniach v zmysle predloženého ná-
vrhu  .   
II. schvaľuje 
Návrh na vypracovanie dodatku k VZN č. 6/2014 o miestnych daniach v zmysle predloženého ná-
vrhu  .   
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, p. Ľubomír 
Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, MUDr. 
Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Doc.  Ing.  Vladimír  Bulej,  PhD. uviedol,  že  do budúcna bude potrebné riešiť  energetickú
efektívnosť budov. Je potrebné sledovať výzvy Envirofondu, napr. aj ohľadom kotolne ZŠ.
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Mgr.  Kováč  požiadal,  aby  bol  potrestaný  zamestnanec,  ktorý  prevzal  nekompletnú  novú
tribúnu, ktorú nie je možné použiť vzhľadom k tomu, že chýbajú diely. 
Upozornil  na  nekvalitne  urobené  výspravky  ciest  v  r.  2018  p.  Kubovom,  napr.  cesta  na
Hrabiny. 
Upozornil na zabratý obecný majetok – na pozemku pri elektrárni sú postavené garáže.
Uviedol, že obecná polícia je jediný represívny orgán, hasiči nemajú právomoci. 

p.  starosta  odpovedal,  že  pokiaľ  je  dostupná  informácia,  že  postavenie  tribúny  nie  je
bezpečné, nie je možné ju postaviť. Je potrebné preveriť chýbajúce diely. 

MUDr. Trnovská, MPH. uviedla, že nie je bežné vykonávanie inventarizácie poslancami. 

p.  starosta  uviedol,  že  bol  by  rád,  keby sa  do  výkonu inventarizácie  zapojili  aj  poslanci
vzhľadom k tomu, že sa menia starostovia. Zmení sa termín jej výkonu, periodicita. 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. požiadal, aby v materskej škole boli spracované inventárne
zoznamy po miestnostiach. 

MUDr. Trnovská poďakovala za sponzorské dary pre deti zo sociálne slabších rodín. 

p. starosta poďakoval za pomoc JUDr. Belicovi a Ing. Dianovskému, že ako poslanci prispeli
k dobročinným akciám svojim časom a vedomosťami.
Ďalej uviedol, že komunikoval s elektrárňami, nemohli investovať – nebol majetok obce.
Informoval, že v minulosti bola vypracovaná štúdia Ing. Balkom. Keď budú financie, prvá by
sa  mala  opraviť  ul.  Fatranská,  kde  už  Slovak  Telekom  kopať  nebude,  s  odbočkou  k  p.
Kozákovi. Povedal, že ihrisko má vyčlenenú plochu v investičnom zámere spol. Mate. Výtlky
s p. Kubovom je možné riešiť od marca.

p. Kyselica sa opýtal, čo bude ďalej so Športovým domom.

p. starosta odpovedal, že je možná prestavba na byty. Pri voľbách 29.2.2020 prebehne anketa
medzi občanmi, kde vyjadria svoj názor.

p.  prednostka  uviedla,  že  Slovenská  sporiteľňa  v  spolupráci  s  Ministerstvom  výstavby
pripravuje špeciálny program, kde bude suplovať ŠFRB.  bude sa investovať do prestavby
budov.

p. Kyselica sa opýtal, v akom stave je čerpanie dovoleniek.

p. prednostka odpovedala, že dovolenky sa čerpajú. Na pracovnej porade bola prijatá dohoda,
nadčasov je menej, dovolenka sa čerpá po celých dňoch.

Interpelácie
Do interpelácií sa nikto neprihlásil.
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Záver

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie
obecného zastupiteľstva ukončil.

........................................

                                Viera Jašeková

                                   zapisovateľka  

…………….......................................           ..............................................

                  Doc. Ing. Vladimír Bulej,PhD.          Mgr. Róbert Kováč
                     overovateľ  overovateľ

                              ........................................ ........................................

          Mgr. Eva Belicová                Martin Rybár

prednostka OcÚ          starosta obce
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Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 12.12.2019 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch

P r í t o m n o s ť   n a       z     a     s     a     d n u     t í :  

Funkcionári OcÚ:

1.  Martin Rybár -   starosta obce
      2.   Mgr. Eva Belicová -   prednostka obecného úradu

P o s l a n c i :    

1. MUDr. Richard Koyš
2. Mgr. Veronika Ďaďová
3. Mgr. Róbert Kováč
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. JUDr. Miroslav Miert
6. Ľubomír Kyselica
7. Ing. Marián Dianovský
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Mgr. Gabriela Pecková
11. Martin Giert 

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková -   zapisovateľka

H o s t i a :  

- viď prezenčná listina
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